
证书编号：ISC-E-2023-1992-R

兹 证 明

唐山市开平区景州钢丝制品有限公司

统一社会信用代码：91130205563211784H
注册地址：唐山市开平区唐津高速西侧规划南十五道北侧 邮编: 063021
经营地址：唐山市开平区唐津高速西侧规划南十五道北侧 邮编: 063021

管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015标准要求
认证范围：

非机械弹簧用碳素弹簧钢丝、架空绞线用镀锌钢线、通信用镀锌钢绞
线的生产所涉及场所的相关环境管理活动

发证日期：2023年 05月 23日
换发日期：2025年 07月 14日
有效期至：2026年 05月 22日

环境管理体系认证证书



Registration No. ISC-E-2023-1992-R

This is to certify that

Tangshan Kaiping Jingzhou Steel Wire products Co., Ltd.

The social credit code：91130205563211784H

Registered Address: Planning for the north side of South 15th Road on the west side of Tangjin Expressway in Kaiping

District, Tangshan City

Audit Address: Planning for the north side of South 15th Road on the west side of Tangjin Expressway in Kaiping

District, Tangshan City

Which is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO 14001:2015

This certificate covers the following scope of

Relevant environmental management activities at the locations involved in the production of carbon spring
steel wire for non-mechanical springs, galvanized steel wire for overhead stranded conductors, and galvanized steel
strands for communication purposes.

Issue Date：2023-05-23

Change Date：2025-07-14

Expiration Date: 2026-05-22

Environmental Management System Certificate


